
 
 

Styremøte Flora Turlag, 25. januar 22, 18.30 – 20.30 
Deltakarar: Siv, Anders, Bengt, Toralf, Sunniva, Kari-Anne og Karen(referent). 
 

1. Konstituering av styret 
Konstituert styre som innvalgt i årsmøte.  
Roller: Anders: nestleiar. Sunniva: Kasserer. Karen: Sekretær.  
 

2. Tilbud om overtaking av hytte 
Vedtak: Styret ser ikkje at det er praktisk mulig å overta denne hytta for utleie på noværende 
tidspunkt. 
 

3. Gjegnabu: Hytte/Sikringsbu 
Prosjektgruppe for saken består av Malin Johannessen, Stian Nærøy, Martin Mettenes, Dag 
Eliassen og Knut Julnes. Målsettinga er å komme med et komplett prosjekt som dei legg fram 
på årsmøte november. Døra som kom opp i 2021 er øydelagt. Ny dør av betre materiale er 
satt i bestilling.  
 
Vi skifter ut alle brannalarmer i alle hytter.  
Vedtak: Styret tar orientering til vitande. 
 

4. Børabu 
Småting som gjenstår før opning samt ein en helikoptertur. Vedtak: Styret tar orientering til 
vitande. 

 
5. Blåbrebu 

Trengs ein jobb med pipa. Forbruksmateriell må opp, planlegger en helikoptertur. 
Vedtak: Styret tar orientering til vitande. 
 

6. Status og framdriftsplan på oppgradering av hytta på Kinn 
Avløpsanløp montert og godkjent av Kinn Kommune. Vatnet er satt i bestilling et 
reinseanlegg av Florø Rør. Blir montert 07. februar. Vedtak: Styret tar orientering til vitande.  
 

7. Organisering av Barnas Turlag  
Vedtak: Styret jobbar vidare og kjem tilbake med oppdatering i neste styremøte.  
 

8. Kajakknaust. Vegen vidare 
Vedtak: Styret jobbar vidare med det prioriterte målet for kajakknaust.  

 
9. Trimpoeng 

Vedtak: Styret godkjenner å arrangere Trimpoeng 2022.  
 

10. Prinsipp for støtte til kurs for turledarar 
Vedtak: Styret sjekkar med andre turlag og DNT sentralt om det finnes ein eksisterande mal 
som vi kan bruke som utgangspunkt, og kommer tilbake med saken i neste styremøte.  
 

11. Plan for arbeid med nye statuttar for bundne midlar 
Vedtak: Anders og Sunniva jobbar fram eit forslag.  
 

12. Årsmøte Sogn og Fjordane Turlag 
Vedtak: Vi har sendt Astrid og Dag Eliassen på møte med alle fullmakter. Vi støtter SFT sitt 
forslag til vedtak i sak 8.  


